
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 7-2021/22 

Møtedato: Onsdag 23. mars 2022 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Barbro J Svendsen 

Møtested: Personalrommet Landvik skole Neste møte: Onsdag 4. mai kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Ole Botnen Eide – 2. trinn: Therese Rasmussen, Vigdis Kristine Hancock – 3. trinn: Barbro 

Johanne Svendsen – 4. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, – 5. trinn: Dag Henning Johannessen, Ingunn 

Sognnes Tveit – 6. trinn: Anette G. Hodnebrug – 7. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland, fagleder Frank Haukeland 

Øvrige: SFO-leder Anne Mette Henriksen 

Forfall: 1. trinn: – Hege Hystad – 3. trinn: Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen – 6. trinn: Pål 

Thomassen 

Kopi til:   

Andre inviterte:  

 

 
 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

 

SAKER: 

5 Referat fra forrige 

møte 

(5 min) 

- Godkjenning av referat fra forrige 

møte (se vedlegg) 

Godkjent  

20 SFO 

(20 min) 

- SFO-leder Anne Mette Henriksen 

deltar i møtet. 

- Tema: SFO Innhold og muligheter, jf. 

sak i forrige møte. 

- SFO for 1 kl blir gratis fra 1 august 2022. Det 

er ikke avklart om dette gjelder IFO også. 

- Dialog i FAU om muligheter/utfordringer mtp 

samarbeid mellom IFO og SFO 

- Skolen opplever å ha en god dialog med 

IFO. 

- SFO på Landvik arrangerer fotballturnering 

for alle kommunens SFO’er. IFO er også 

invitert med på dette. 

- Behov/ønske om en spørreundersøkelse for 

å kartlegge hva foreldre/elever ønsker av 

SFO for å ha barnet sitt der. 

- Anne Mette setter pris på om 

tilbakemeldinger kommer til henne. 

Skolen lager en 

kartlegging/spørreun

dersøkelse for å gi 

hele foreldregruppen 

en arena for innspill. 

 

 

5 17. mai 

(5 min) 

- 17. mai-komitéens første møte 

tirsdag 22. mars. Orientering etter 

møtet og evt. fordeling av annet 

ansvar. 

Svar på spm komiteen stiller FAU: 

 

KIOSK: 

- Kvitteringer fra utlegg sendes FAU v/Dag 

Henning 

- Komite bestemmer priser og plakater. Selve 

vipps nr er klart, men det finnes to ulike 

vipps nr. Må avklare hvem av disse som skal 

brukes 

PREMIER:  

- På bakgrunn av elev innspill er det et ønske 

om minst mulig plast. En mer miljøvennlig 

linje. Vi sender innspillet til 17 mai komiteen 

og gir komiteen frihet til å velge premier. 

PYNTING: 

- Anbefaler å ikke pynte dagen før. Da er det 

fort at det blir borte/gjort hærverk med 

pynten 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



OPPLEGG/LYD: 

- Kan det lages en ramme rundt 17 mai talen 

til elevrådsrepresentanten? Sang/dans? 

- Foreldre blir tildelt oppgaver. Skjemaer blir 

sendt ut i visma. Foreldre har selv ansvar for 

å bytte eller skaffe en annen om de ikke kan. 

 

BEKRANSNING OG TALE: 

Spørre Tom Martin Berntsen om å holde tale 

Ønskelig at Landvik menighet står for 

gjennomføringen av arrangementet i etterkant 

av sin gudstjeneste. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Edvard spør 

TMB og følger opp 

med Landvik 

menighet 

 
10 Skolestruktur og 

kretsgrenser 

(10 min) 

- Ble tema i KFU-møte 2/3-22 i 

sammenheng med 

ressursfordelingsmodellen. 

- Se vedlegg saksframstilling fra 

kommunalsjef Glemming (Premisser 

og avgrensinger…) 

- Vi «lander» uttalelse til politikerne (se 

forslag vedlagt) 

Gunnar Edvard har laget forslag til en 

uttalelse. Innspill til endring på denne teksten 

sendes til Gunnar Edvard på mail innen fredag 

kveld. 

Gunnar Edvard 

sender inn en 

uttalelse på vegne 

av Landvik FAU  

5 Ordensreglement 

Smartklokker 

(5 min) 

- Forslag om at smartklokker kommer 

inn i felles ordensreglement i 

grimstadskolen, på linje med 

mobiltelefon 

- På skolene i Grimstad er det ikke 

tillatt å: 

- sykle på skolens område i 

skoletiden 

- kaste snøball utenom på 

anviste steder 

- fotografere og bruke 

mobiltelefon på skolen, uten 

spesiell tillatelse fra lærer i 

undervisningssammenheng 

- ha med brus, godteri og 

lignende med seg på skolen, 

unntatt når lærer har gitt 

spesiell tillatelse. 

FAU er enig med skolens ledelse om dette 

forslaget 

 

10 Justert fag- og 

timefordeling 

(10 min) 

- fagleder Frank Haukeland orienterer Udir stilte mer spesifikke krav til fordeling av 

fag og timer på de ulike trinnene fremfor sum i 

løpet av 7 år i forbindelse med fagfornyelsen. 

For å justere dette inn etter kravene blir det én 

langdag i uken for 2 til 5 trinn fra høsten 2022, 

mot tidligere ingen langdager i uken for 2. trinn 

og to i uken for 5. trinn 

 

5 «Foreldre-

/skolekonferanse» 

(5 min) 

- Etter innspill fra en lærer. Er dette 

noe vi skal bringe inn for KFU? 

- Sjekk nettsiden: 

https://furuset.osloskolen.no/nyhetsar

kiv/foreldrekonferansen-23.-mars/ 

Foreldres engasjement er viktig for elevenes 

læringsutbytte. Foreslår å løfte dette til KFU. 

Mulig å koble dette opp mot KFU sin samling 

på høsten? 

Gunnar Edvard tar 

dette med til KFU 

60 FASTE PUNKTER: 

5 Innspill fra 

klassene:  

(5 min) 

- Meld gjerne inn på forhånd. 

-  

Spm ang 7 trinn avslutning.  

- FAU sponser 100 kr pr elev. 

 

- Foreldre etterspør om lærerne er ivaretatt i 

den belastningssituasjonen som har vært og 

er. Ledelse har daglig dialog med de ansatte 

og jobber kontinuerlig med dette. Avvik 

meldes i QM+ 

 

 

https://furuset.osloskolen.no/nyhetsarkiv/foreldrekonferansen-23.-mars/
https://furuset.osloskolen.no/nyhetsarkiv/foreldrekonferansen-23.-mars/


5 Saker fra skolens 

ledelse 

(5 min) 

- rektor Kjetil Glimsdal og fagledere 

Hilde Igland og Frank Haukeland 

orienterer. 

Saker fra elevråd:  

- Dugnad for 3 trinns foreldre 

- Ønske om nye fugleleir ronser 

- Fått fotballer fra JERV 

- Trafikk sikkerhet- ønsker et gjerde for at ikke 

biler skal kjøre inn 

- Ønsker midler fra FAU til å kjøpe nye 

fotballnett 3000-4000. 

- Elevene savner påskefrokost med fadderne, 

som ble kuttet ut på grunn av kostander. 

 

Annen info:  

- Astrofysisk show for 4.-7. trinn i dag var en 

suksess. Takk til FAU for at de var med og 

sponset. 

- HUA: Håndtering av Uønsket Atferd. QM+ 

Det gjennomføres kompetanseheving for i 

personal på dette.  

- 2 elever fra Ukraina er begynt. Det kommer 

flere i tiden fremover. 

- Covid-organiseringen holdes frem til påske. 

Fravær er gått noe ned. 10 stk fraværende 

på mandag 

- Ledelsen er godt i gang med planlegging av 

kommende skoleår  

Det er tidligere 

bevilget et beløp fra 

FAU til elevrådet de 

kan disponere etter 

eget budsjett. Hilde 

hører med Torstein 

om hva som er brukt 

av dette. 

FAU er positive til å 

sponse fotballnett. 

 

5 Økonomi 

(5 min) 

- Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

Merforbruk pr februar på 28 000. Det er nå 

kontroll på økonomien, men det har sin 

kostnad.  

Har ikke vært mulig å få inn nok vikarer ved 

sykefravær og derfor spart noe. Dette er ikke 

en ønskelig måte å spare penger på. 

 

5 Trafikksikkerhet 

(5 min) 

- Forslag til vedtak i torsdagens 

Formannskapsmøte (se vedlegg) 

- Se også vedtak i sak 21/54 fra 

Formannskapet 6/5-21 

Om forslaget om kjøp av område ved Solvang 

blir vedtatt i morgendagens 

Formannskapsmøte kan vi regne med at 

arbeidet starter nå i vår (se skisser påfølgende 

sider) 

 

5 iPad 

(5 min) 
- Endring i komiteen. 

- Landvik ferdig med pilotering. 
Naturlig at en evt iPad-komitee 
heretter ligger under KFU? 

Dialog om hvordan arbeidet med dette bør 

drives videre.  

Gunnar Edvard drøfter dette med KFU 

Tar innspill med tilbake til FAU før vi lander. 

 

 

2 Saker til/fra KFU 

(2 min) 

- Oppsummering etter KFU-møte 
onsdag 2/3-22. 

- Likhet i Grimstadskolen 

Sterke og svært ulike meninger om 

ressursfordelingsmodellen i KFU. Landvik 

skole må være tydelige på hva vi mener er 

best for både Landvik skole og Grimstadskolen 

generelt. 

 

3 Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

(3 min) 

- Neste SU-møte tirsdag 26/4-22 
- Er det saker vi ønsker fremmet i 

dette møtet? 

Dette tas via mail til Gunnar Edvard da 

møtetiden er brukt opp. 

 

30 ØVRIGE SAKER: 

0 Eventuelt 

(0 min) 

- Meld gjerne inn i forkant om noen har 

noen eventuelt-saker 

  

 

  



Forslag til mail vedr skolekretsgrenser-/struktur og ressursfordelingsmodellen: 

 

Skolekretsgrenser - Utnyttelse kapasitet 
 

 

Til: 

- Kommunestyrets representanter og vararepr. 

- OU-utvalgets medlemmer og varamedl. 

- Kommunedirektør Magnus Mathisen, 

- kommunalsjef oppvekst Anne Grete Glemming, 

- Assisterende kommunalsjef oppvekst Arne Mowatt Haugland 

 

 

Fra: 

Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU) ved Landvik skole 

 

 

Kjære alle sammen 

 

Vi i FAU på Landvik skole er glade for at kretsgrenser, skolestruktur og evaluering av ressursfordelingsmodellen blir satt 

på den politiske agendaen dette året. Vi har noen innspill til dette vi håper dere vil ta med i vurderingene deres. 

 

 

KRETSGRENSER: 

• FAU ved Landvik skole forstår og verdsetter nærskoleprinsippet, men vi mener det er rom for betydelige forbedringer i 

Grimstad. 

 Vi mener f.eks området rundt Klomreheia naturlig bør sokne til Landvik skole - i motsetning til hva det gjør i dag. 

 Det bør i langt større grad tas hensyn til kapasitet ved skolene! 

 Landvik skole har større kapasitet enn antallet elever inneværende skoleår. 

 Elevtallsutviklingen innenfor Landvik skolekrets er synkende - som innebærer at det blir ytterligere ledig 

kapasitet i tiden fremover. 

 Landvik skole er ny og moderne, og kapasiteten ved skolen bør utnyttes. 

 Vi håper politikere og administrasjon vil ta kloke beslutninger som utnytter kapasiteten ved Landvik skole. Vi er 

overbevist om at dette ikke bare er klokt, men også en svært god løsning for enda flere barn og foresatte som får 

muligheten til å sokne til Landvik skole. 

• FAU ved Landvik skole er svært godt fornøyde med skolen og imponert over hvordan den drives. 

 Vi opplever et samlet personale, fra miljøarbeidere til skolens ledelse, som i fellesskap gjør sitt ytterste for elevenes 

beste. 

 Vi har gjennom både pandemi og nedskjæringer sett at skolen har tatt hensyn til enkeltelevers særskilte behov. 

 Vi ser også at personalet er på et minimumsnivå slik at ingen føler de har tid nok til å gjøre jobben sin så godt de 

egentlig kan til det beste for elevene. 

 Det har i perioder med mye fravær vært nødvendig å ta i bruk kreative løsninger for å få skolehverdagen til å gå opp 

(omfordeling av personale, undervisning i større grupper, etc) 

 Vi som foreldre blir hørt og tatt hensyn til i saker vi tar opp med skolen. 

 Vi opplever at skolen rådfører seg med oss i FAU i saker som er relevante for våre barns skolehverdag. 

• Landvik skole ønsker å være «En god skole for alle» som innebærer å være gode skole for elevene, men også for 

foresatte, ansatte og nærmiljøet. 

 FAU mener hele skolens personale, sammen med elever og foresatte i fellesskap bidrar til å nå målet. 

• FAU ved Landvik skole håper skolekretsgrensene justeres slik at kapasiteten ved skolen utnyttes bedre. Vi er 

overbevist om at nye «soknebarn» vil trives svært godt på skolen. 

 

 

TIDLIG INNSATS OG BEMANNING: 

• FAU ved Landvik skole leser hvert år kommunedirektørens budsjettforslag med stor interesse. 

 Vi gleder oss hvert år over den positivt offensive holdningen til oppvekst og utdanning i Grimstad. 



 Vi gleder oss over det gjentatte ønsket om fokus på tidlig innsats og at alle elever i Grimstadskolen skal ha en god 

skolehverdag faglig, fysisk og psykisk. 

• FAU ved Landvik skole setter pris på ærligheten når det i budsjettene eksplisitt skrives at målene er tydelige, men at 

målene ikke nås slik man ønsker. 

 Vi ser at det i mange tilfeller er problemer med å oppfylle både lærernorm og utføre lovpålagte oppgaver på en 

tilfredsstillende måte. 

• FAU ved Landvik skole er helt sikre på at skal målene i Grimstad-skolen nås må det være nok voksne på skolene. 

 Vi vet at mange ansatte ved skolen føler de ikke har tid til å gjøre jobben sin så godt som de egentlig kan. Dette vil på 

sikt skape uønsket slitasje på de ansatte. Vi frykter dette vil resultere i økt sykefravær og at enkelte etterhvert vil 

søke seg bort fra å jobbe i Grimstadskolen. 

 Nok voksne til å oppfylle både lærernorm og mulighet til utføre lovpålagte oppgaver bør være topp prioritet. 

 Vi håper administrasjon og politikere våger å ta de nødvendige grep for å lykkes med målet om tidlig innsats. 

 

 

EVALUERING AV RESSURSFORDELINGSMODELLEN 

• Det er positivt å evaluere ordninger, også de som tilsynelatende fungerer fint. 

• Å evaluere ordninger betyr ikke nødvendigvis at de må endres. 

• FAU ved Landvik skole mener det er viktig å i hovedsak beholde dagens ordning hvor det overføres et fast beløp pr. 

elev i tillegg til grunnstøtten til alle skoler. 

 Dette bevarer en oversiktlig og enkel modell. 

 En enkel modell er i seg selv verdifull fordi det er mindre rom for feiltolkninger, uenigheter, etc. 

 Å tilføre en rekke parametere for ulike overføringer vil gjøre ordningen mer kompleks og uoversiktlig.  

 Det er et godt prinsipp at det er elevtallet - det som er reellt mulig å måle, likt for alle skolene - er grunnlag for 

skolenes tildelinger. 

 Alle skolene har ulike utfordringer. Tildeling pr. elev ivaretar lik fordeling som gjør at skolene individuelt kan finne 

de beste løsningene innenfor skolens rammer. 

 Ved å tilføre flere parametere i beregningen viser erfaring fra andre steder at skolene automatisk – ikke i forsøk på 

å «lure systemet», men fordi «det bare er sånn», gjør vedtak som kan utløse større overføringer. 

 Det har i Grimstadskolen vært fokus på å redusere antallet enkeltvedtak. Vi tror innføring av flere parametere i 

ressursfordelingsmodellen vil øke antallet enkeltvedtak – i strid med kommunens mål. 

 Økning i antall enkeltvedtak vil utløse behov for en eller annen form for kontroll om vedtakets gyldighet. Dette 

vil også være ressurskrevende og nødvendigvis gå på bekostning av tilskudd til elevene i Grimstadskolen. 

• Vi håper administrasjonen vil anbefale, og politikerne vedta, en fortsatt enkel ressursfordelingsmodell i 

Grimstadskolen. 

 

Vi ønsker administrasjon og politikere lykke til med forberedelse og behandling av disse sakene. Ta mer enn gjerne 

kontakt med oss for flere innspill/kommentarer. 

 

Med vennlig hilsen 

FAU ved Landvik skole 
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